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In afwezigheid van ben ik zo vrij om contact metje op te nemen. Reden is de urgentie die wij zien en de

ondersteuning die wij op zeer korte termijn kunnen bieden. We hebben elkaar overigens eenmaal eerder ontmoet met

indertijd bij IG).

heeft je enige tijd geleden gevraagd ons te ondersteunen bij het doen van een inventarisatie van de door GGD gebruikte

systemen bij de bestrijding van Covid-19. Met jouw goedkeuring hebben wij dit doorgezet. Afgelopen donderdag hebben twee

Pega medewerkers GGD West-Brabant bezocht. Daar werd getoond op welke wijze de GGD het bron- en contactonderzoek (BCO)

uitvoert en met welke middelen deze uitvoering wordt ondersteund. Daar hebben wij twee conclusies uit kunnen trekken:

1. GGD West-Brabant (inclusief de overige GGD’en die zich in een soortgelijke situatie bevinden) dient zo snel mogelijk te

beschikken over aanvullende IT-middelen om hun essentiele taak (BCO) effectief, efficient en eenduidig te kunnen uitvoeren.

2. Vanuit de voorbereiding die wij in samenspraak met DICTU hebben gedaan ten tijde van de eerste golf kunnen wij de

GGD’en snel voorzien van de juiste middelen.

Omuwille van de absolute urgentie van onze constateringen hebben wij het initiatief genomen om de vergaarde informatie bij GGD

West-Brabant om te zetten in een dringend advies aan RIVM en bijbehorende plan van aanpak. Het doel van dit plan van aanpak

is gericht om GGD West-Brabant op korte termijn over de eerste vereisten qua nieuwe functionaliteit te laten beschikken. Dit zal

gebaseerd zijn op Rijkszaak. In dit plan zal ook zijn opgenomen in hoeverre deze functionaliteiten ook voor andere GGD’en zouden

kunnen werken.

Donderdag 8 oktober zijn wij weer te gast bij GGD West-Brabant om een verdiepingsslag te maken en reeds gedane aannamen te

laten verifiéren. Deze laatste informatie zullen wij verwerken en voor het weekeinde aan jou aanbieden. Zoals gezegd zal dit in de

vorm van een advies zijn hoe, door gebruik te maken van IEEEde GGD’en op zeer korte termijn geholpen kunnen

worden in de uitvoering van de BCO maar ook hoe RIVM hier meer grip op sturing en zicht op effectiviteit van beleid krijgt als het

gaat om de indamming van de epidemie.

Wij zijn ons absoluut bewust dat dit niet de gebruikelijke protocollen zijn voor dit soort trajecten maar hebben omwille van de

nijpende situatie bij de GGD’en ervoor gekozen de brug alvast over te gaan terwijl we deze nog aan het bouwen zijn.

We hopen, na het aanbieden van het plan van aanpak, op korte termijn een afspraak in te mogen plannen voor verdere toelichting.

Met vriendelijke groet,


